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P r o t o k ó ł   Nr XXVI/2017 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 29 czerwca 2017 r. 

XXVI zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzył  Wiceprzewodniczący Rady Gminy,  Pan Zbigniew Nowicki.  

-powitał radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych. 

- stwierdził quorum radnych – na 15 radnych obecnych 12radnych, nieobecnych 3 radnych, 

którzy usprawiedliwili swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pan Wiceprzewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

Pan Wiceprzewodniczący odczytał porządek obrad. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 12 głosami za i przedstawiał się następująco: 

PORZĄDEK OBRAD: 
1.  Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 
       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego 
ustroju szkolnego. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie cen wody i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2017r. 
6. Sprawozdanie Wójta  z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2016r. 
7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie 
sprawozdania z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2016r. 
8. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzeszyce z 
tytułu wykonania Budżetu Gminy za 2016r. 
9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy dotyczącego udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016r. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzeszyce.  
12. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
13. Zakończenie obrad sesji. 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

 

 

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół przyjęto jednogłośnie  
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Ad.2 

 

Na początku czerwca wyłoniono firmę , która wykona ogrodzenie wokół remizy 

9 VI spotkanie z Tomczyszynem w sprawie drogi w miejscowości Czartów, podpisanie 

umowy dofinasowania 

18 VI spotkanie w Muszkowie stowarzyszenia Polsko-Nienieckiego ,,Nowa Ameryka” 

21 VI spotkanie zarządu CZG-12 

22-23 VI zakończenie roku szkolnego 

23VI uczestnictwo wraz z Panią Skarbnik w obchodach 70 rocznicy powstania Banku  

GBS Barlinek 

Powołano komisje o wyboru dyrektora  przedszkola w Krzeszycach 

28 VI przetarg na odpady, podpisanie umowy z LS - Plus 

 

 

Ad.3  

Pani Zastepca Wójta: przedstawiała zmiany jakie zostały zawarte w uchwale dotyczącej 

dostosowania sieci szkół. 

 

Pan Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o nieodczytywanie uzasadnień uchwał.   

12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 

 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały XXVI/145/2017 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów. 

 

O godzinie 16.17 na obrady przybył Radny Pan Andrzej Żmijak od tej pory jest 13 radnych. 

 

Ad 4. 

 

Pan Dariusz Gondek: stawki za wodę i ścieki zostały utrzymane na dotychczasowym 

poziomie. 

 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały XXVI/146/2017 w sprawie cen wody i 

stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów. 

Ad. 5 

 

Pani Skarbnik: przedstawiła zmiany  w uchwale  dotyczące m. in. drogi w Czartowie. 

 

Pan Wójt: naprawiane będą drogi w Czartowie oraz ul. Konopnickiej  w Krzeszycach, droga 

na tzw. trzeci młyn, droga w Rudnicy prowadząca do cmentarza komunalnego. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: zadała pytanie o alternatywną trasę dla autobusu szkolnego do 

miejscowości Krzemów, Łukomin, 
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Pan Wójt: w strategii przyjęte zostało poprawa infrastruktury drogowej, teraz mamy 500 tyś i 

ten trend chcemy utrzymać. Podziękowania dla sołectw za współpracę i poprawę dróg 

gminnych. Rozumiem uwagę, dlaczego ta, a nie inna droga. Jeśli nie zdążymy w tym, droga 

zostanie poprawiona w przyszłym roku. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: proszę to wziąć pod uwagę bo już mamy lipiec, a do września 

niedaleko. 

 

 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały XXVI/147/2017 w sprawie zmiany budżetu 

2017r. 

 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

Ad. 6.  

 

Sprawozdanie Wójta z wykonania Budżetu gminy Krzeszyce za 2016r. na Wspólnym 

posiedzeniu komisji przyjęto 11 głosami . 

 

Pani Skarbnik przedstawiła Sprawozdanie Wójta  z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 

2016r. 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Sprawozdanie przyjęto większością głosów  

 

Ad 7.  

Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze w sprawie sprawozdania z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2016r. 

 

Ad.8  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Żmijak odczytał Wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzeszyce z tytułu 

wykonania Budżetu Gminy za 2016r. 

 

Ad. 9 

Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy dotyczącego udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

 

Ad. 10  

 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały XXVI/148/2017 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016r 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 
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Ad. 11 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały XXVI/149/2017 w sprawie absolutorium dla 
Wójta Gminy Krzeszyce. 

 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

 

 

Pan Wójt podziękował za absolutorium Radnym , Sołtysom i Dyrektorom Jednostek 

Organizacyjnych oraz Szkół. 

 

 

 

Ad. 12  

 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: podziękował za pomoc i wsparcie przy organizacji 

Kołczyńskiego Biegu Olimpijskiego i rozdał pamiątkowe medale. 

 

Pani Dyrektor ZSS Barbara Adamska pogratulowała wójtowi gminy absolutorium. Na prośbę 

połączonej  Rady Pedagogicznej przedstawiła stanowisko dotyczące zmian, które łączą 3 

klasy trzecie w 2 klasy czwarte. Rada rozumienie sytuacje organu prowadzącego, ale ma 

swoje uwagi i obawy. Dzieci z tych klas nie są rówieśnikami, dla dobra dzieci układ 3 klas 

powinien zostać. Proszę o ponowne rozpatrzenie tej sprawy. Bez względu na decyzje 

jesteśmy przygotowani do poradzenia sobie z tą sytuacja. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: jakie ma Pani sugestie w tej spawie 

 

Pani Dyrektor ZSS Barbara Adamska: ustawodawca nie wskazał dokładnych wskazań  

ilościowych, ale występują one w edukacji wczesnoszkolnej. Jedna z klas składa się z dzieci  

o rok młodszych. Dzieci jednak osiągnęły podobne poziomy edukacyjne w nauce. Jednak są 

na innym poziomie rozwoju emocjonalnego. Mamy w sowim statucie zapisane, aby w na 

danym etapie edukacyjnym było poniżej 30 osób.  

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: ile jest tych dzieci, które poszły do szkoły jako sześciolatki. 

 

Pani Barbara Adamska Dyrektor ZSS: 18 w jednej klasie i trójka w drugiej łącznie 21 

uczniów. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: 2 klasy to za mało, może warto byłoby je połączyć dopiero w 

przyszłym roku. 

 

Pan Wójt: pomyślimy o tym, problemie. Gdy jest dobra współpraca na linii rodzice  - szkoła 

to uczniowie osiągają najlepsze wyniki. 

 

Pani Zastepca Wójta: koszt zatrudnienia dodatkowego nauczyciela to 108 tysięcy rocznie. 

Młodsza klasa nie zostanie podzielona, a zostaną dołączone do niej dzieci z innej klasy. 
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Pan Radny Grzegorz Musztyfaga: w ramach sprostowania, chciałbym zaznaczyć, że nie 

jesteśmy za połączeniem klas. Zostaliśmy o to posądzeni z Marcinem Jachimowskim. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: jestem za utrzymaniem 3 klas, mam podobny przykład z 

klasą mojej córki, gdy ciężko jest dotrzeć nauczycielowi do takiej ilości uczniów. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: jaka jest struktura zatrudnienia po tej reformie? 

 

Dyrektor ZSS Pani Barbara Adamska: mam zadbać aby, wszyscy nauczyciele z 

likwidowanego gimnazjum zachowali prace na pełnym etacie. Nie ma zwolnień wszyscy 

nauczyciele  zachowają prace. 

 

Pani Sołtys Krystyna Miller: proszę o wiadomości sms o terminie sesji. 

 

Pan Wójt: od 6 lipca do 4 sierpnia 2017 wszczęto procedurę udziału społeczeństwa w 

prowadzonym postępowaniu o wydanie decyzji środowiskowych dla przedsięwzięcia na 

budowę elektrociepłowni na biogaz o mocy elektrycznej do 1 MW, w obrębie działek 174/10 

i 174/11 w miejscowości Karkoszów. Zainteresowani mogą składać swoje wnioski i uwagi.  

 

Enea wystąpiła z wnioskiem, chęcią odkupienia naszego mienia dot. infrastruktury drogowej. 

Według wstępnej wyceny ma ono wartość 330 tyś. Złotych. Enea przedstawiła szacunkowe 

koszty. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: Enea ma  w tym interes, nie można zamienić  gruntów. 

 

Pan Wójt; Enea zaproponowała zapłatę połowy ceny, a resztę pokryje w ramach inwestycji 

 

Pani Skarbnik: to jest majątek gminy, infrastruktura budowana przez gminę z której korzysta 

Enea. Możemy żądać za to pełnej kwoty lub części a reszta zostanie pokryta w ramach 

inwestycji. My to budowaliśmy, a oni nie zwrócili za to kosztów. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: chce wrócić do farmy fotowoltaicznej, będzie musiała mieć 

swoja bazę i linie sobie podciągnąć. 

 

Pan Wójt; jestem zaproszony na spotkanie z ta firmą. Przyjęto , zasadę że jeśli w danej gminie 

produkuje się energię odnawialną to tworzy się klasy energetyczne, które łącza energie dla 

odbiorców np. inne gminy. We wtorek jest konferencja w Warszawie na ten temat. 

 

Pan Radny Jarosław Gajda: od 5 dni nie palą się latarnie w Maszkowie. 

 

Pan Wójt: poinformuje pana Tadeusza Witkowskiego. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: czy ten prąd oddają do wspólnej sieci? 

 

Pan Wójt: piszą do Enei o zgodę, mogą sprzedać niewykorzystaną energię elektryczną 

wprowadzić do sieci dystrybucyjnej. Jest obowiązek zakupu energii elektrycznej wytworzonej 

z odnawialnych źródeł energii.  

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: mi chodzi o odbiorców, jak ich pozyskać? 
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Pan Wójt: po konferencji w warszawie będę miał więcej informacji na ten temat. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: po co budować nowe lampy, lepiej modernizować te istniejące. 

Będą tańsze koszty ich utrzymania. Trzeba rozważyć wszystkie za i przeciw.  

 

 

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pan Wiceprzewodniczący podziękował wszystkim za uwagę i zamknął obrady XXVI sesji 

rady Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.20. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


